

### Code of Conduct 2026-2027

I, the parent/guardian of the student

Enrolled in grade level .....

Commit to supporting the kindergarten administration in implementing its rules and supporting my child's education by adhering to the following:

- **Attendance Commitment:** I ensure my child's regular daily attendance at kindergarten at the specified time, ensuring they are present in class by 7:30 a.m.
- **Supporting Home Learning:** I allocate daily time for homework and studying and regularly supervise this time, reviewing my child's homework.
- **Creating a Suitable Study Environment:** I provide a comfortable, well-lit space at home for my child to study.
- **Encouragement and Follow-Up:** I encourage my child's efforts and respond to their questions.
- **Adequate Sleep:** I ensure my child gets sufficient sleep to enhance their energy and learning capacity.
- **Respect for the School Community:** I commit to respecting all members of the school community regardless of their nationality, language, ethnic background, or socioeconomic status.
- **Contributing to a Distinguished Learning Environment:** I actively contribute to building an exceptional learning environment at the kindergarten.
- **Addressing Inappropriate Behavior:** I address any inappropriate behavior from my child that disrupts the learning process.
- **Improving Academic Performance:** I strive for my child's best interest and improvement in their academic level, including extending their hours for support sessions.
- **Adherence to Policies:** I adhere to all the kindergarten's policies related to academic achievement and behavioral discipline, and I encourage my child to follow them.
- **School Uniform:** I ensure my child's compliance with the school uniform and appropriate

### الميثاق الأخلاقي 2027-2026

أتعهد أنا ولي أمر الطالب/الطالبة

المسجل/المسجلة في المستوى

بأن ألتزم بدعم إدارة الروضة في تنفيذ قوانينها ودعم تعليم ابني/ابنتي من خلال اتباع ما يلي:

- **الالتزام بالحضور:** أضمن مواظبة ابني/ابنتي على الحضور اليومي إلى الروضة في الوقت المحدد، بحيث يكون متواجداً/متواجدة في الصف عند الساعة السابعة والنصف صباحاً.
- **دعم التعلم المنزلي:** أخصص وقتاً يومياً لأداء الواجبات والدراسة، وأشرف على هذا الوقت بانتظام، مع مراجعة واجبات ابني/ابنتي المنزلية.
- **تهيئة بيئة دراسية ملائمة:** أؤمن مكاناً مريحاً ومضاءً جيداً في المنزل لمذاكرة ابني/ابنتي.
- **التشجيع والمتابعة:** أشجع مجهودات ابني/ابنتي وأستجيب لاستفساراته/استفساراتها.
- **النوم الكافي:** أحرص على حصول ابني/ابنتي على ساعات نوم كافية لتعزيز طاقته/طاقاتها الاستيعابية.
- **احترام المجتمع المدرسي:** ألتزم باحترام جميع أفراد المجتمع المدرسي بغض النظر عن جنسيتهم، لغتهم، خلفيتهم العرقية، أو حالتهم الاجتماعية والاقتصادية.
- **المساهمة في بيئة تعليمية متميزة:** أساهم بفعالية في بناء بيئة تعليمية متميزة في الروضة.
- **التصدي للسلوكيات غير اللائقة:** أتصدى لأي سلوك غير لائق من ابني/ابنتي يعرقل سير العملية التعليمية.
- **رفع المستوى الأكاديمي:** أسعى لتحقيق مصلحة ابني/ابنتي ورفع مستواه/مستواها الأكاديمي، بما في ذلك تمديد وقت الدوام في حصص الدعم.
- **الالتزام بالسياسات:** ألتزم بجميع السياسات الصادرة عن الروضة المتعلقة بالتحصيل العلمي والانضباط السلوكي وأحث ابني/ابنتي على تطبيقها.
- **الالتزام بالزي المدرسي:** ألتزم التزام ابني/ابنتي بالزي المدرسي والمظهر اللائق، وأمنع استخدام الإكسسوارات أو تطويل الأظافر وطلائها.
- **متابعة الأداء:** ألتزم أداء ابني/ابنتي بشكل مستمر من خلال الرسائل الأسبوعية.
- **المشاركة في الفعاليات المدرسية:** أحرص على حضور الاحتفالات المدرسية التي تهدف إلى تعزيز السلوك الإيجابي وتحقيق الشراكة الأسرية بين الروضة وولي الأمر.

appearance, preventing the use of accessories, long nails, and nail polish.

- **Monitoring Performance:** I regularly monitor my child's performance through the weekly messages.
- **Participation in School Events:** I ensure my attendance at school celebrations aimed at promoting positive behavior and fostering a family partnership between the kindergarten and the parent.
- **Attending Educational Workshops:** I commit to attending educational workshops held by the kindergarten, aimed at explaining behavior management policies, expectations of behavior, and the reward and punishment system.
- **Positive Communication:** I commit to positive communication with the kindergarten administration to collaborate in resolving any social or psychological issues my child may face.
- **Financial Responsibility:** I take responsibility for paying for any damage or vandalism caused by my child to the kindergarten's property or the bus.
- **Reporting Problems:** I report any issues my child may face, whether social, psychological, economic, or health-related, to strengthen the connection between the kindergarten and the home.
- **Participating in Surveys:** I actively participate in surveys conducted by the kindergarten and strive for accuracy and objectivity in my responses.
- **Commitment to Arrival Time:** I ensure that my child arrives at the kindergarten on time, understanding that every 8 unexcused late arrivals after 7:30 a.m. will be counted as one unexcused absence in the quarterly report. In case of repeated tardiness, parents will be required to come to the kindergarten to explain and sign a tardiness form.
- **Commitment to Daily Attendance:** I ensure my child attends kindergarten daily during school days. If unexcused absences exceed 23 days, the parent will be notified that the student will not be accepted for the following year. Unexcused absences will also be recorded in the quarterly report.
- **Following Announcements:** I regularly follow the weekly plan and announcements on the kindergarten's website.
- **Consent for Photo Publishing:** I have no objection to displaying photos and activities of my child on the kindergarten's website.

- **حضور الورش التثقيفية:** أحرص على حضور الورش التثقيفية التي تعقدتها الروضة بهدف شرح سياسات الضبط السلوكي، توقعات السلوك، ونظام المكافآت والعقوبات.
- **التواصل الإيجابي:** ألتزم بالتواصل الإيجابي مع إدارة الروضة للتعاون في حل المشكلات الاجتماعية والنفسية التي تواجه ابني/ابنتي.
- **تحمل المسؤولية المالية:** أتحمّل مسؤولية دفع نفقات أي إتلاف أو تخريب يقوم به ابني/ابنتي لممتلكات الروضة أو الحافلة.
- **الإبلاغ عن المشكلات:** أبلغ عن أي مشكلة تواجه ابني/ابنتي، سواء كانت اجتماعية، نفسية، اقتصادية، أو صحية، بهدف تعزيز الربط بين الروضة والمنزل.
- **المشاركة في الاستبيانات:** أشارك بفعالية في الاستبيانات التي تجريها الروضة وأتحرى الدقة والموضوعية في الإجابة عليها.
- **الالتزام بمواعيد الحضور:** أحرص على توصيل ابني/ابنتي إلى الروضة في الوقت المحدد، حيث يتم احتساب كل 8 مرات تأخير بدون عذر بعد الساعة 7:30 صباحاً كيوم غياب بدون عذر في التقرير الفصلي. وفي حال تكرار التأخير، سيطلب من الأهل القدوم إلى الروضة لتوضيح السبب والتوقيع على نموذج التأخير.
- **الالتزام بالحضور اليومي:** أحرص على حضور ابني/ابنتي إلى الروضة يومياً خلال أيام الدراسة.
- **متابعة الإعلانات:** أتابع الخطة الأسبوعية والرسائل المعلنّة على موقع الروضة بانتظام.
- **الموافقة على نشر الصور:** لا مانع لدي من عرض صور وأنشطة ابني/ابنتي على موقع الروضة.
- **الالتزام بالسلامة:** ألتزم بعدم التدخين داخل أو حول مبنى الروضة حفاظاً على بيئة مدرسية صحية وآمنة.
- **الالتزام بمواقف السيارات:** أحرص على عدم إعاقة الطريق أمام مبنى الإدارة والبوابة الرئيسية.
- **دفع المصروفات المدرسية:** ألتزم بدفع المصروفات المدرسية في الأيام والمدد المحددة من قبل الروضة.
- **الالتزام بمواعيد الزيارة:** لا أدخل مبنى الروضة التعليمي أثناء الدوام الرسمي إلا بموعد رسمي من الإدارة.
- **احترام قرارات الروضة:** أقر بحق الروضة في تحديد الشعبة التي يوضع فيها الطالب وفقاً لقدراته واحتياجاته، وألتزم باحترام قرارات الروضة لما فيه مصلحة الطلاب.
- **احترام السياسات:** ألتزم باحترام جميع سياسات وأنظمة الروضة، وأقر بأنني قرأت وفهمت دليل الطالب، سياسة إدارة السلوك، سياسة التواصل، سياسة الحضور والزي المدرسي، السياسة المالية، وسياسة التقويم.

اسم ولي أمر الطالب.....

التوقيع.....

التاريخ.....

- **Commitment to Safety:** I commit to not smoking inside or around the kindergarten building to maintain a healthy and safe school environment.
- **Compliance with Parking Rules:** I ensure not to obstruct the road in front of the administration building and the main gate.
- **Payment of School Fees:** I commit to paying the school fees on the specified days and periods set by the kindergarten.
- **Adherence to Visiting Hours:** I do not enter the kindergarten's educational building during school hours except with an official appointment from the administration.
- **Respecting Kindergarten Decisions:** I acknowledge the kindergarten's right to assign my child to a class based on their abilities and needs, and I commit to respecting the kindergarten's decisions for the benefit of the students.
- **Respecting Policies:** I commit to respecting all policies and regulations of the kindergarten and acknowledge that I have read and understood the student handbook, behavior management policy, communication policy, attendance and uniform policy, financial policy, and evaluation policy.

Parent/Guardian Name: .....

Signature: .....

Date: .....